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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 20. redni seji, dne 20. 12. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 19. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 15. 11. 2017, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 20. 
redni seji, dne 20. 12. 2017, sprejme  

 

ZAPISNIK 

19. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila dne, 15. 11. 2017, ob 17. uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Jernej Rajh, Boris Vogrin, Primož 
Čuček, Mirko Kozar. 

2.  ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Marko Kocbek – OU, Metka 
Lah Simonič – OU, Simona Kramberger – OU, Valerija Toš – OU.  
 
     3.  OSTALI PRISOTNI 
 
Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Igor Martinšek – predstavnik TerraGis d.o.o., dr. Žan 
Jan Oplotnik – predstavnik Inštituta IRIS, Tamara Arcet – T&I Urb d.o.o. 

 
 

4. ODSOTNI 
Franc Fekonja – član OS, upravičeno. 

 

Župan g. Marjan Žmavc je pozdravil vse prisotne. 

 

Ad 1) Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.   

Župan g. Marjan Žmavc je ugotovil sklepčnost, saj je prisotnih 6 članov Občinskega 
sveta.  
 
Župan g. Marjan Žmavc je prisotne seznanil z dnevnim redom. Člani Občinskega sveta 
niso podali pripomb na predlagani dnevni red, zato je župan g. Marjan Žmavc dal na 
glasovanje predlog dnevnega reda in predlagal, da se točke pri katerih so vabljeni 
razlagalci, obravnavajo prednostno.   



 

SKLEP ŠT. 138 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 18. redne seje Občinskega sveta. 
3. Potrditev sklepov 3. dopisne seje Občinskega sveta. 
4. Potrditev sklepov 3. izredne seje Občinskega sveta. 
5. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu na kmetijskih 

zemljiščih brez sprememb namenske rabe za gradnjo kmetijskih objektov 
na kmetiji Kozar. 

6. Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine 
Cerkvenjak.  

7. Sklep o sprejemu Elaborata za oblikovanje cen izvajanja storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo 
Mariborskega vodovoda d.d., na območju Občine Cerkvenjak. 

8. Sklep o sprejemu Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obveznih 
javnih služb odvajanja in čiščenja odpadnih voda ter omrežnine za 
uporabo pripadajočih javnih infrastrukturnih objektov in naprav v občini 
Cerkvenjak. 

9. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2018. 
10. Pobude in vprašanja svetnikov. 

 

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček NE   

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani dnevni red je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 

Ad. 2) Potrditev sklepov 18. redne seje Občinskega sveta. 

G. Mirko Kozar je podal pripombo glede napisanega članka v Zrnju, dopisnika Franca 
Bratkoviča, o poteku 18. redne seje OS.  Prosil je, da se g. Bratkoviču pošlje 
dobesedni prepis odgovora zakaj o rebalansu na 18. redni seji ni glasoval. Predlaga, 
da se v zapisnik piše tudi razprava, kaj kdo razpravlja (vsebina razprave). 



 

Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da je zapisnik napisan v skladu z določili 
Poslovnika občinskega sveta. 

Ga. Metka Lah Simonič je pojasnila 46. člen Poslovnika občinskega sveta, ki določa 
vsebino zapisnika in poudarila, da na osnovi omenjenega člena, vsebina razprave ni 
predmet zapisnika. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 139 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 19. redni seji, dne 15. 11. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 18. 
redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 13. 9. 2017, kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček NE   

Mirko Kozar  NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 5 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 

Ad. 3) Potrditev sklepov 3. dopisne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik in sprejeli 

SKLEP ŠT. 140 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 19. redni seji, dne 15. 11. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 3. 
dopisne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 27. 9. 2017, kot je 
predlagan. 
 
 



 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček NE   

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. 

 
 

Ad. 4) Potrditev sklepov 3. izredne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik in sprejeli 

SKLEP ŠT. 141 
 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 19. redni seji, dne 15. 11. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 3. 
izredne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 11. 10. 2017, kot je 
predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček NE   

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 



 

Ad. 5) Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu na kmetijskih 
zemljiščih brez sprememb namenske rabe za gradnjo kmetijskih objektov na 
kmetiji Kozar (Kozar Aleš). 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo g. Jerneju Rajhu, predsedniku Odbora za 
prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
 
G. Jernej Rajh, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami je pojasnil, da so se člani odbora sestali na 4. redni seji, 13. 11. 2017 
in obravnaval predlagani OPPN. Člani odbora se z vsebino predlaganega odloka 
strinjajo in ga predlagajo OS v potrditev. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Tamari Arcet, predstavnici podjetjaT&I 
URB d.o.o., kjer so predlagani OPPN tudi pripravili. 
 
Ga. Tamara Arcet je podala obrazložitev predlaganega OPPN, ki se navezuje na 
kmetijo Kozar. G. Kozar Aleš je naročnik izdelave OPPN-ja, z namenom širitve 
kmetijske dejavnosti in izgradnje objektov za vzrejo perutnine. Predlagani OPPN je 
narejen v skladu s področno zakonodajo in so upoštevane vse podane smernice. 
Predstavila je kartografski del odloka in lokacijo ter velikost nameravane gradnje 
objektov za kmetijski namen (vzrejo perutnine). Namen OPPN je razširitev zazidljivega 
zemljišča, vendar samo za kmetijski namen, in poudarila, da na tem zemljišču ni 
mogoča gradnja stanovanjskega objekta. 
 
 
Razprava:  
 
V razpravi je sodeloval g. Mirko Kozar in opozoril, da se naj zapiše, da gre za kmetijo 
Kozar Aleša in ne za njegovo kmetijo. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
SKLEP ŠT. 142 
 
Na podlagi 61. člena Zakona o prostorskem načrtovanju (Uradni list RS, št. 
33/07, 70/08 - ZVO-1B, 108/09, 80/10 - ZUPUDPP, 43/11 - ZKZ-C, 57/12, 57/12 - 
ZUPUDPP-A, 109/12, 35/13 - skl. US, 76/14 - odl. US in 14/15 - ZUUJFO) in 15. 
člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) je Občinski svet Občine 
Cerkvenjak na  svoji 19. redni seji, dne 15. 11. 2017, sprejel Odlok o občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu na kmetijskih zemljiščih brez sprememb 
namenske rabe za gradnjo kmetijskih objektov na kmetiji Kozar, v vsebini kot je 
predložen. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček NE   



 

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 
 
Ad. 6) Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine 
Cerkvenjak.  
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo mag. Mirku Žmavcu, predsedniku Odbora za 
gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe. 
 
Mag. Mirko Žmavc, predsednik Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe je pojasnil, da je na 4. redni seji odbora, ki je bila 13. 11. 
2017, bil predstavljen predlagani odlok. Člani odbora so obravnavali vsebino 
predlaganega odloka, na katero člani niso podali pripomb in predlagajo OS potrditev. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo g. Igorju Martinšku, predstavniku podjetja 
TerraGIS d.o.o. 
 
G. Igor Martinšek, predstavnik podjetja TerraGIS d.o.o., kjer so predlagani odlok tudi 
pripravili, je predstavil vsebino in razloge za sprejem novega odloka o NUSZ. Pojasnil 
je, da je Ustavno sodišče v letu 2014 razveljavilo določbe v 33. členu Zakona o davku 
na nepremičnine, ki urejajo NUSZ in občinske odloke, ki so bili izdani na osnovi VI. 
poglavja Zakona o stavbnih zemljiščih. Ustavno sodišče RS je odločilo, da se do 
drugačne zakonske ureditve obdavčitve nepremičnin, še naprej uporabljajo predpisi iz 
prve do  pete alineje 33. člena ZDavNepr (Odlok o NUSZ), v stanju, kot so veljali na 
dan njihove razveljavitve (ni pa dovoljeno njihovo spreminjane). Sklep o določitvi 
vrednosti točke za odmero NUSZ se šteje za del občinskega odloka o NUSZ, zato 
spreminjanje ali sprejemanje novega sklepa o določitvi vrednosti točke pomeni 
spreminjanje občinskega odloka o NUSZ in bi tak sklep o določitvi vrednosti točke bil 
sprejet brez ustrezne zakonske podlage, zato  je na osnovi omenjenega bilo potrebno 
pripraviti novi Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča. Pripravljeni novi 
Odlok o odmeri NUSZ je pravna podlaga za izdajo odločb za občino, za uporabnika pa 
predlagani odlok ne prinaša bistvenih sprememb, saj se odlok usklajuje z veljavno 
področno zakonodajo, vrednost točke pa bo za leto 2018 ostala nespremenjena, le-ta 
se bo revalorizirala v skladu z indeksom rasti cen. Predstavil je tudi ostala določila 
predlaganega odloka in postopek pridobivanja podatkov o nepremičninah občanov. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da se finančna obveznost za občane bistveno ne 
spreminja. 
 



 

 
Ob 17.30 se seje udeleži član OS, g. Primož Čuček. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: / 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
SKLEP ŠT. 143 
 
Na podlagi določb VI. poglavja Zakona o stavbnih zemljiščih (UL SRS št. 18/84, 
32/85-popr., 33/89, UL RS št. 24/92),  56. člena ZSZ (UL RS št. 44/97, 67/02), 218b, 
218c, 218d členov Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o graditvi 
objektov – ZGO-1A (UL RS, št. 47/04), Odločbe Ustavnega sodišča US 44/97 – 
ZSZ in 101/13 – ZdavNepr), Odločbe US RS (U-I-313/13-86, Zakona o izvrševanju 
proračuna  RS za leti 2016 in 2017 (UL RS, št. 96/15) ter na podlagi 15. člena 
Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 19. redni seji, dne 15. 11. 2017 sprejme, da je Odlok o nadomestilu za 
uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Cerkvenjak, primerna podlaga 
za nadaljnjo obravnavo. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 
 
Ad. 7) Sklep o sprejemu Elaborata za oblikovanje cen izvajanja storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo 
Mariborskega vodovoda d.d., na območju Občine Cerkvenjak. 

 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju, direktorju OU. 
 



 

Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je Mariborski vodovod d.d. pripravil predlagani 
elaborat za oblikovanje cen izvajanja storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 
služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo Mariborskega vodovoda d.d., na območju 
Občine Cerkvenjak, s katerim je predlagana višja cena vodarine za ca. 17 %. Župan in 
Občinska uprava predlagata zavrnitev predlaganega elaborata, saj dvig cen ni 
upravičen, niti ni bilo upoštevanih pozivov s strani občin za obrazložitev povišanja cen. 
Ker ustrezne obrazložitve predlaganega povišanja ni in ker ni zagotovljene enotne 
cene za vse občine na območju UE Lenart oz. na celotnem območju oskrbe s pitno 
vodo s strani Mariborskega vodovoda d.d., se predlaga zavrnitev predlaganega 
elaborata. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo mag. Mirku Žmavcu, predsedniku Odbora za 
gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe. 
 
Mag. Mirko Žmavc, predsednik Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe, je pojasnil, da je odbor vsebino elaborata obravnaval na 4. 
redni seji, 13. 11. 2017. Glede na podano obrazložitev s strani mag. Vita Kranerja, se 
člani odbora s povišanjem cen ne strinjajo, zato Občinskemu svetu predlagajo 
zavrnitev predlaganega elaborata. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi je sodeloval g. Mirko Kozar.  
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 
 
SKLEP ŠT. 144 
 
Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/2012, 
109/2012) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 19. redni seji, dne 15. 
11. 2017, ne sprejme Sklepa o sprejemu Elaborata za oblikovanje cen izvajanja 
storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s 
pitno vodo Mariborskega vodovoda d.d., na območju Občine Cerkvenjak. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  



 

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. 

 
 
Ad. 8) Sklep o sprejemu Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obveznih 
javnih služb odvajanja in čiščenja odpadnih voda ter omrežnine za uporabo 
pripadajočih javnih infrastrukturnih objektov in naprav v občini Cerkvenjak. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo mag. Mirku Žmavcu, predsedniku Odbora za 
gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe. 
 
Mag. Mirko Žmavc, predsednik Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe je povedal, da so se člani odbora na 4. redni seji, 13. 11. 
2017, seznanili z vsebino predlaganega elaborata. Člani odbora so ugotavljali, da 
določena gospodinjstva nimajo urejenih greznic in ni mogoče izvajati odvoza oz. 
praznjenja. 
Z vsebino predlaganega elaborata so se člani odbora strinjali in niso podali vsebinskih 
pripomb ter predlagajo Občinskemu svetu potrditev. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo dr. Žanu Janu Oplotniku, predstavniku 
Inštituta IRIS. 
 
Dr. Žan Jan Oplotnik je pojasnil, da je Občinski svet v letu 2014 sprejel ceno izvajanja 
storitev obveznih javnih služb odvajanja in čiščenja odpadnih voda ter omrežnine za 
uporabo pripadajočih javnih infrastrukturnih objektov in naprav v občini Cerkvenjak. 
Cene je na osnovi Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja in Odloka o načinu opravljanja 
gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja odpadne vode v občini Cerkvenjak, 
potrebno letno preverjati in po potrebi spreminjati, zato je bil pripravljen predlagani 
elaborat. Predstavil je ugotovljene dejanske cene na osnovi izdelanega elaborata in 
pojasnil, da ni ugotovljenih bistvenih odstopanj od trenutno veljavne cene, razen pri 
ceni čiščenja odpadnih voda, ki jo plačujejo samo gospodinjstva, priključena na 
kanalizacijsko omrežje, kjer je predlagano minimalno povišanje cene. 
 
 
Razprava:  
 
V razpravi sta sodelovala mag. Mirko Žmavc in Andrej Kocbek. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predstavil vprašanje oz. pobudo podjetnikov v POC (Renark 
d.o.o., Borut Anželj s.p. in Poharič Robert s.p.), s katero predlagajo, da se jim določi 
25 % subvencija pri oblikovanju in določitvi cene izvajanja obvezne javne službe 



 

odvajanja in čiščenja odpadnih voda ter omrežnine za uporabo javnih infrastrukturnih 
objektov, za poslovne uporabnike. Člani OS so pobudo oz. predlog prejeli tudi na seji.  
 
Dr. Žan Jan Oplotnik je pojasnil, da se proračunska sredstva (subvencija) lahko 
dodeljujejo samo za gospodinjstva in neprofitne dejavnosti, ne pa tudi za gospodarske 
subjekte, zato se omenjenim podjetnikom ne more določiti subvencije, kar je tudi pisno 
pojasnil. Odgovor je bil posredovan članom OS na seji. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 
 
SKLEP ŠT. 145 
 
Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/2012, 
109/2012) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 19. redni seji, dne 
15. 11. 2017, sprejme Sklep o sprejemu Elaborata o oblikovanju cene izvajanja 
storitev obveznih javnih služb odvajanja in čiščenja odpadnih voda ter 
omrežnine za uporabo pripadajočih javnih infrastrukturnih objektov in naprav v 
občini Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 
 
Ad. 9) Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2018. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila izhodišča za pripravo proračuna, višino 
povprečnine za leto 2018, prihodke in odhodke, investicije, odplačilo dolga in skupno 
zadolženost občine ter sestavo oz. stolpce v splošnem in posebnem delu proračuna. 
 
 



 

Razprava:  
 
V razpravi so sodelovali: Andrej Kocbek, Mirko Kozar (podal je predlog, da bi v 
prihodnje pred gasilskim domom načrtovali izgradnjo nadstreška, v velikosti ca. 300 
m2, ki bi ga koristili za prireditve in druženje), Primož Čuček (poda pobudo za ureditev 
parkirišča pred občinsko zgradbo, da bo zagotovljeno varno vključevanje vozil na 
glavno cesto). 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
 
SKLEP ŠT. 146 
 
Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP in 96/15 – ZIPRS1617), 29. člena Zakona o 
lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF in 
14/15 – ZUUJFO) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, sprejme na svoji 
19. redni seji dne 15. 11. 2017 sklep, da je Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak 
za leto 2018, primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. 

 
 
Ad. 10) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
G. Mirko Kozar je vprašal kako daleč je postopek podelitve koncesije za GJS ravnanja 
z odpadki. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da bo postopek izbire koncesionarja zaključen 
predvidoma do konca leta, o čem bo razpravljal Občinski svet na eni izmed prihodnjih 
sej. 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505


 

G. Jernej Rajh je zastavil vprašanje oz. pripombo glede slabe internetne povezave v 
Kadrencih (desna stran). 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da občina neposredno ne nudi internetnih storitev, 
vendar pa smo o problematiki že večkrat obveščali Telekom d.d. in jih pozivali k rešitvi 
zadeve. Občina si prizadeva za ureditev internetnih storitev, zato je v proračunu 
predvidenih tudi 8.500,00 € finančnih sredstev za izdelavo Načrta razvoja OŠO (odprto 
širokopasovno omrežje), ki ga bo izdelalo podjetje Eurocon in je predpogoj za 
koriščenje evropskih sredstev za ta namen (t. i. Junkerjev sklad). 
 
G. Mirko Kozar je izrazil nestrinjanje, da se je pred leti upravičencem v celoti vrnilo 
vložena sredstva v telekomunikacijsko omrežje. Sam je mnenja, da bi takrat vsaj del 
sredstev občina morala investirati v telekomunikacijsko infrastrukturo. 
 
G. Andrej Kocbek je zastavil vprašanje glede realizacije prošenj krajanov za postavitev 
hitrostnih ovir. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je bil izveden sestanek in ogled relacij z g. Renčeljem 
iz Fakultete za gradbeništvo. Prisotni na sestanku je obljubil pisni odgovor, vendar še 
ga nismo dobili. 
 
G. Andrej Kocbek je pohvalil ureditev igrišča pri OŠ. Podal je predlog za pokrito igrišče 
s šotorom, kot ga imajo npr. v Beltincih. Zadeva je cenovno dostopna (140.000,00 €), v 
primerjavi z izgradnjo večnamenske dvorane oz. telovadnice. Življenjska doba šotora 
je 30 let. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je izrazil podporo predlagani ideji za postavitev šotora na 
igrišče. Potrebno pa bo predhodno proučiti možnost izgradnje večnamenske dvorane 
oz. telovadnice, v prihodnje. 
 
 
Mag. Mirko Žmavc je seznanil prisotne, da bo uradna otvoritev igrišča pri OŠ, v petek, 
17. 11. 2017, ob 9.45 uri. Igrišče ima sedaj končno podobo in je urejeno v skladu z 
normativi. Povabil je vse prisotne na otvoritev in apeliral na člane OS, naj informirajo 
občane, da je dostop na igrišče primeren oz. dovoljen samo v športnih copatih.  

G. Jernej Rajh  je opozoril na vodo, ki se ob večjih deževjih zliva po cesti v POC, kar je 
v zimskem času zaradi zmrzali lahko nevarno. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.15 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                        Marjan ŽMAVC 


